
Protokół Nr 153
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 24 maja 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 900
. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu -Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponowałnastępujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołów Nr 151 oraz Nr 152 posiedzeń Zarządu Powiatu.

3. Zaopiniowanie projektów uchwałRady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.
4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) przedłużenia powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich,

b) powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych nr 2 w Końskich,

c) przedłużenia powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych im. Stanisława Staszica wStąporkowie,

d) przedłużenia powierzenia stanowiska Dyrektora Specjalnego

Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Baryczy,

e) upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich do

reprezentowania Zarządu Powiatu przez organami i instytucjami we

wszystkich sprawach formalno prawnych, związanych

z uzyskaniem decyzji zwalniającej z obowiązku budowy kanału

technologicznego przy realizacji inwestycji pn: "Budowa drogi
powiatowej Nr 0433 T Giełzów - Bernów - Kurzacze na długości

ok. 1300 mb" oraz udzielania dalszych pełnomocnictw,

f) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.
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5. Informacja w sprawie wysokości dotacji na jednego ucznia dla

poszczególnych typów szkół niepublicznych i publicznych prowadzonych

przez organy niepubliczne w systemie dziennym i zaocznym.

6. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz wniosła o rozszerzenie

porządku obrad w punkcie 4. o podpunkt g) - "podjęcie uchwały Zarządu

w sprawie zmiany uchwały Nr 23/2019 w sprawie wytycznych niezbędnych do

sporządzenia sprawozdania finansowego Powiatu Koneckiego".

Zarząd rozszerzył porządek obrad o wnioskowany punkt oraz przyjął

porządek obrad po uwzględnieniu zmian.

Zarząd przyjął protokoły Nr 151 oraz Nr 152 posiedzeń Zarządu Powiatu.

Ad.3
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczprzedstawiła dwa projekty uchwał

Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026,
b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

Oznajmiła, że proponowanych zmian w zakresie planowanych

przedsięwzięć WPF, jak również dochodów i wydatków budżetu jest dużo.

Omówiła zawarte w projekcie uchwały zmiany przedsięwzięć. Przystąpiła do

omawiania projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2021 rok.

Stwierdziła, że:

w zakresie planowanych kwot dochodów budżetowychdokonuje się:

1. zmniejszenia dochodów budżetu o kwotę ogółem 18 773 120 zł, z tytułu

nieuzyskania dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na

realizacje zadań drogowych, w tym:

a) zadań inwestycyjnych - 16 106 320 zł,

b) zadań remontowych - 2 666 800 zł,

2. zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 2503 692 zł, w tym z tytułu:

a) środków z Funduszu Pracy na obsługę zadań związanych
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z zapobieganiem, przeciwdziałaniem zwalczaniem COVID-19

w kwocie 2 292 zł,

b) otrzymania dofinansowania z Rządowego Funduszu Inwestycji

Lokalnych na przebudowę budynku starostwa w kwocie 2500000 zł,

c) otrzymania przez Wielofunkcyjną Placówkę Pomocy Dziecku

i Rodzinie w Stąporkowie darowizny w kwocie 1 400 zł.

W zakresie planowanych kwot wydatków budżetowychdokonuje się:

1. zmniejszenia planowanych wydatków budżetu o kwotę ogółem

18 773 120 zł na realizację zadań drogowych w związku z nieuzyskaniem

dofinansowania na ten cel,

2. zwiększenie planowanych wydatków o kwotę 6 744 290 zł na co składa

SIę:

a) zwiększenie planowanych wydatków budżetu na przebudowę budynku

biurowego starostwa o kwotę 2550000 zł, w związku z uzyskaniem

dochodów ze źródeł zewnętrznych,

b) dofinansowanie do zakupu samochodu służbowego na potrzeby

Komendy Powiatowej Policji w kwocie 50 000 zł, z czego kwota

5 000 zł z tytułu zmniejszenia dofinansowania do działalności

bieżącej ,

c) dofinansowanie do zakupu samochodu ratowniczo-gaśniczego na

potrzeby Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w kwocie

100000 zł,

d) wprowadzenie wkładu własnego w wysokości 75 000 zł na zadanie

inwestycyjne polegające na utworzeniu w Zespole Szkół

Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich strzelnicy wirtualnej wraz

z niezbędną przebudową budynku,

e) wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego w kwocie 350000 zł

polegającego na przebudowie budynku I Liceum Ogólnokształcącego

w Końskich w zakresie instalacji elektrycznej i wentylacyjnej ,

f) dotacja celowa dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich na zakup

sprzętu medycznego samochodu do transportu pacjentów

dializowanych w kwocie ogółem 3 590598 zł, ze środków Rządowego

Funduszu Inwestycji Lokalnych,

g) zwiększenie wydatków na wynagrodzenia i pochodne Powiatowego

Urzędu Pracy o kwotę łącznie 2292 zł z przeznaczeniem na realizację

zadań związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem

COVID-19,
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h) zwiększenie planowanych wydatków na zakup materiałów

i wyposażenia w Wielofunkcyjnej Placówce Pomocy Dziecku
i Rodzinie w Stąporkowie o kwotę 1 400 zł z tytułu otrzymanej
darowizny pieniężnej,

i) wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego polegającego na
wykonaniu dokumentacji projektowej na przebudowę budynku
Wielofunkcyjnej Placówki Pomocy Dziecku i Rodzinie wStąporkowie

w kwocie 30000 zł, w związku z koniecznością dostosowania
placówki do wymogów ustawowych,

3. przesunięcie planowanych wydatków między działami klasyfikacji
budżetowej w zakresie wydatków na zakup usług remontowych w planie
Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Baryczy w kwocie
5 000 zł.

Stwierdziła, że w wyniku wprowadzonych zmian ulegnie zwiększeniu

deficyt budżetu, który po zmianie wyniesie 9 23O381 zł. Przychody budżetu, po
zmianie wyniosą 9630381 zł.

Uwag do omówionych wyżej projektów uchwał nie było .

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu
w przedmiotowych sprawach i przekazał je organowi stanowiącemu.

Ad.4
Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił cztery projekty uchwał Zarządu w sprawach:
a) przedłużenia powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich,

b) powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych nr 2 w Końskich,

c) przedłużenia powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych im. Stanisława Staszica wStąporkowie,

d) przedłużenia powierzenia stanowiska Dyrektora Specjalnego Ośrodka

Szkolno - Wychowawczego w Baryczy .
Stwierdził, że w/w projekty uchwał zostały przygotowane zgodnie

z decyzją Zarządu t.j. w trzech placówkach oświatowych - w ZSP nr 1
w Końskich, w ZSP w Stąporkowie oraz w SOSW w Baryczy dotychczasowym
dyrektorom zostaną przedłużone powierzenia stanowisk na okres dwóch lat;
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w ZSP nr 2 w Końskich obecnemu wicedyrektorowi zostanie powierzone

pełnienie obowiązków dyrektora na okres jednego roku. Kandydatury uzyskały

pozytywną opinię ŚwiętokrzyskiegoKuratora Oświaty.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały od Nr 36/2021 do Nr 39/2021
w przedmiotowych sprawach.

e) Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie upoważnienia

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich do reprezentowania

Zarządu Powiatu przez organami i instytucjami we wszystkich sprawach
formalno - prawnych, związanych z uzyskaniem decyzji zwalniającej

z obowiązku budowy kanału technologicznego przy realizacji inwestycji

pn: "Budowa drogi powiatowej Nr 0433 T Giełzów - Bemów - Kurzacze
na długości ok. 1300 mb" oraz udzielania dalszych pełnomocnictw.

Omówił zakres nadawanego upoważnienia.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 40/2021 w przedmiotowej
sprawie,

f) Zarząd jednogłośnie podjął przedstawioną przez Skarbnika Powiatu 
Panią Edytę Drążkiewicz uchwałę Nr 41/2021 w sprawie zmian
w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok. Proponowane zmiany
przygotowane zostały na wnioski kierowników jednostek organizacyjnych

powiatu.

g) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały
Zarządu w sprawie zmiany uchwały Nr 23/2019 w sprawie wytycznych
niezbędnych do sporządzenia sprawozdania finansowego Powiatu

Koneckiego. Oznajmiła, że przygotowana uchwała porządkuje sposób
dokonywania wyłączeń wzajemnych rozliczeń pomiędzy jednostkami

organizacyjnymi (budżetowymi) powiatu. Załącznikiem do uchwały są
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tabele, które stanowią wzór do sporządzenia zestawień zbiorczych
wzajemnych rozliczeń.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 42/2021 w przedmiotowej
sprawie,

Ad. 5

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił informację w sprawie wysokości dotacji na jednego ucznia
dla poszczególnych typów szkół niepublicznych i publicznych prowadzonych
przez organy niepubliczne w systemie dziennym i zaocznym. Stwierdził, że

kwoty dotacji przypadających na ucznia ustalane są na podstawie algorytmu.

Zapoznał Zarząd z obowiązującymi kwotami dotacji w poszczególnych typach
szkół. Poinformował, że kwota za zdany egzamin została podniesiona z 999 zł

na 2232 zł i jest to kwota przypadająca na jednego ucznia lub słuchacza

niebędącego uczniem niepełnosprawnym liceów ogólnokształcących, który
uzyskał świadectwo dojrzałości w roku szkolnym 2019/2020 oraz dla uczniów
lub słuchaczy, którzy uzyskali dyplom potwierdzający kwalifikacje zawodowe
lub dyplom zawodowy.

Uwag do w/w informacji nie było.

Zarząd przyjął przedmiotową informację do wiadomości.

Ad. 6
W sprawach różnych:

• Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek stowarzyszenia ImperActive

o dofinansowanie organizowanego rajdu rowerowego Bike Orient kwotą

1 000 zł

• Zarząd zapoznał się z wnioskiem pracownika PCPR w Końskich

w sprawie złożenia rezygnacji z członkostwa w powołanej uchwałą

Zarządu Powiatu Komisji d.s. dokonania oceny merytorycznej wniosków

o dofinansowanie ze środków PFRON likwidacji barier
architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych. Zarząd uznał,

że nie widzi podstaw do przyjęcia rezygnacji.
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• Na wniosek Skarbnika Powiatu ustalono termin kolejnego posiedzenia
Zarządu na 27 maja b.r., na godz. 8°°.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 10°5 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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